
Behandling av sak PS 2022/49 – høring – fremtidig lokaliserings av Høgskolen i Østfold 

Linn Laupsa fra Ap fremmet Kommunedirektørens innstilling. 

Votering: 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Ordningen med to campuser – i Fredrikstad og Halden – opprettholdes. 

Hvis styret skulle konkludere med å slå sammen campusene, forventer Halden kommunestyre 

at det legges frem en ny høring om dette. 

 

 


